EV SPACE

RULES

القوانين



اضغط أدناه للانضمام إلى مجتمعنا وابق على اطلاع بآخر أخبار السيارات الكهربائية والعروض الحصرية. لا تفوت التحديثات المثيرة!

CLICK BELOW TO JOIN OUR COMMUNITY AND STAY UPDATED ON THE LATEST NEWS ABOUT ELECTRIC CARS AND EXCLUSIVE OFFERS. DON'T MISS OUT ON EXCITING UPDATES!





الأعضاء الكرام، نُحب أن ننوه لكم بقوانين المجموعات

الفصل الأول: المقدمة

ا– تم إنشاء هذه المجموعة لتبادل المعلومات والتواصل بين أعضائه.

٢– يتعين على جميع أعضاء المجموعة الالتزام بالشروط والأحكام الواردة في هذه السياسة.

الفصل الثانى: شروط الانضمام إلى المجموعة

٣- يمكن لأي شخص طلب الانضمام إلى المجموعة عن طريق التواصل بمسؤولي المجموعة.

3 – يحق للمسؤولين قبول أو رفض طلبات الانضمام وفقًا لتقديرهم.

الفصل الثالث: الأخلاقيات والتصرفات الممنوعة

ه- يجب على جميع أعضاء المجموعة الالتزام بالأخلاقيات وعدم نشر أو تداول
 المحتوى المسىء أو الغير لائق.

٦– يمنع نشر أي مواد تنتهك حقوق الملكية الفكرية للغير.

٧– يجب عدم توجيه الإهانات أو الشتائم إلى أي شخص من أع<mark>ض</mark>اء <mark>ال</mark>مجموعة أو خارجها.

٨– يمنع تحريض الأعضاء على ارتكاب أي أعمال إجرامية أو غير قانونية.

الفصل الرابع: المنشورات والإعلانات

9 – يجب على جميع الأعضاء الالتزام بنشر المواضيع المفيدة والمناسبة للمجموعة.

·ا– يمنع نشر أي إعلانات دعائية لأي منتجات أو خدمات خارجية أو الترويج لأي مواقع أو منتديات.

١١– يمنع نشر الإعلانات الخاصة بالتجارة والمبيعات الا برخصة تجارية.

١٣– على التجار المنافسة بطريقة قانونية وعادلة، والالتزام بالأخلاق والنزاهة.

١٤ يُلزم جميع التجار بتقديم أسعار المنتجات التي يتم عرضها، وسيتم حذف أي عرض لا يقوم بإضافة الأسعار.

١٥– سيتم حذف أي عرض لا يتضمن تفاصيل الأسعار.

١٦– يُؤكد على أهمية الشفافية في جميع العروض التجارية.

١٧ يُلزم الأعضاء بالرد بلباقة على الزبائن، وفي حالة عدم التعاون مع
 المستهلكين المحتملين، سيتم حذف العضو من المجموعة.



الفصل الخامس: العقوبات والإجراءات

- ١٨ يحق للمسؤولين اتخاذ الإجراءات اللازمة لحذف أي مشاركة لا تتوافق مع
 السياسة أو التحذير من أى عضو يخالف الشروط.
- ۱۹– يعفى المجموعة من أي مسؤولية عن أي ضرر يحدث نتيجة لمشاركة خارجة عن نطاق السياسة.
- -r- يخوض للمسؤولين التحقيق في أي شكوى أو انتهاك للسياسة واتخاذ الإجراءات اللازمة.
- ٢١– يحظر إعادة نشر أو توزيع أي محتوى من خارج المجموعة دون إذن صريح من صاحب المحتوى.
- ٢٢– سيتم حذف أي عضو يتعمد الانتحال أو التظاهر بأي هوية أخرى، أو يستخدم بيانات الآخرين بدون إذن شرعي، يُعتبر هذا السلوك انتهاكًا لسياسة المجموعة.

الفصل السادس: الأمان والخصوصية

- ٢٣– يجب على جميع الأعضاء الاستخدام الأمني للتطبيق وعد<mark>م الو</mark>صول إلى معلومات الأخرين بصورة غير مصرح بها.
- ٢٤– يجب الحفاظ على خصوصية المعلومات الشخصية للأعضاء وعدم النشر أو الكشف عنها إلى أي طرف.
- ٢٥– يجب على جميع الأعضاء الالتزام بتقنيات الحماية والتشفير الموجودة داخل التطبيق لحماية خصوصية المحادثات.

الفصل السابع: التعديلات والتحديثات

- ٢٦– يحق للمسؤولين تعديل أو تحديث هذه السياسة في أي وقت دون سابق إنذار.
- ٢٧– يتعين على جميع أعضاء المجموعة الالتزام بكافة التعديلات التي سيتم إجراؤها على السياسة.
- ٢٨– باستلامك لهذه القوانين، فإن ذلك يعني موافقتك الكاملة على جميع قوانين المجموعة المذكورة أعلاه.



Dear members, we would like to inform you about the group rules:

Chapter 1: Introduction

- 1- This group has been created to exchange information and communication among its members.
- 2- All group members must comply with the terms and conditions stated in this policy.

Chapter 2: Joining the Group

- 3- Any person can request to join the group by contacting the group admins.
- 4- The admins have the right to accept or reject membership requests at their discretion.

Chapter 3: Ethics and Prohibited Behaviors

- 5- All group members must adhere to ethical standards and refrain from posting or sharing abusive or inappropriate content.
- 6- Posting any materials that violate the intellectual property rights of others is prohibited.
- 7- Insults or offensive language towards any member of the group or outside of it are not allowed.
- 8- Inciting members to engage in criminal or illegal activities is strictly prohibited.

Chapter Four: Publications and Advertisements

- 9- All members must commit to posting useful and appropriate topics for the group.
- 10- It is prohibited to publish any promotional advertisements for any external products or services or to promote any websites or forums.
- 11- It is forbidden to post advertisements related to trade and sales without a commercial license.



- 12- Posting advertisements related to tampering with self-driving is prohibited, except for those who are accredited only.
- 13- Traders must compete legally and fairly, adhering to ethics and integrity.
- 14- All traders are required to present the prices of the products being offered, and any offer that does not add the prices will be deleted.
- 15- Any offer that does not include price details will be deleted.
- 16- The importance of transparency in all commercial offers is emphasized.
- 17- Members are obliged to respond politely to customers, and if they fail to cooperate with potential consumers, the member will be removed from the group.

Chapter 5: Penalties and Procedures

- 18- Officials have the right to take necessary actions to delete any post that does not comply with the policy or to warn any member who violates the terms.
- 19- The group is exempt from any liability for any damage resulting from a post that is outside the policy's scope.
- 20- Officials have the authority to investigate any complaint or violation of the policy and to take necessary actions.
- 21- Republishing or distributing any content from outside the group without explicit permission from the content owner is prohibited.
- 22- Any member who deliberately plagiarizes or impersonates another identity, or uses others' data without legitimate permission, will be deleted. This behavior is considered a violation of the group's policy.



Chapter 6: Security and Privacy

- 23- All members must use the application securely and not access others' information without authorization.
- 24- The privacy of members' personal information must be maintained and not disclosed or published to any party.
- 25- All members must adhere to the protection and encryption technologies available within the application to safeguard the privacy of conversations.

Chapter 7: Amendments and Updates

- 26- Officials have the right to modify or update this policy at any time without prior notice.
- 27- All group members must adhere to all amendments made to the policy.
- 28- By receiving these rules, it means your full consent to all the above-mentioned group laws.